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Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér Lászl ó
az Országgy ű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012. évi XXXVI . törvény
42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II, 24 .) OGY határozat 124 .
§ (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr . Hende Csaba honvédelmi miniszterhez

„Új fejlemény történt? Avagy történt-e előrelépés a helikoptertender ügyében? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Immár több mint két év telt el azóta, hogy a parlamenti pártokkal folytatott egyeztetést követ ően új helikoptere k
beszerzésének tervét jelentette be . Az egyeztetésen konkrét ütemtervet is felvázolt, miszerint a tender kiírásár a
közvetlenül a 2014-es választásokat követő kormányalakítást után sor kerülhet .

Azonban az elmúlt két és fél évben a számtalan bejelentés ellenére nemhogy a helikopterek beszerzése nem történt
meg, de még a tendert sem írták ki . Sőt Lázár János Miniszterelnökséget vezet ő miniszter 2015 . június 11-én tartott
sajtótájékoztatóján már úgy nyilatkozott, hogy a helikpotertenderr ő l még sokáig nem fogunk hallani, az nincs
napirenden .

Ezt követően K/5502 . számon kérdéssel fordultam Miniszter Úrhoz, hogy a Lázár János nyilatkozata fényében a
Kormány egyáltalán támogatja-e még a Honvédelmi Minisztérium helikopter-beszerzésr ő l szóló, hosszú hónapok
munkájával összeállított javaslatát, vagy mára már elvetette azt?

Miniszter Úr 2015 . július 20-án kelt válaszában az alábbiakról tájékoztatott :
„Tájékoztatom, hogy a nemzeti helikopter képesség megteremtése továbbra is tervezett és a kérdésben a
legutóbbi írásbeli válaszomhoz képest új fejlemény nem történt . ”

Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszter azóta jóval der ű látóbb nyilatkozatott adott a Magyar
Nemzetnek, miszerint jöv őre megújulhat a magyar állami helikopterflotta .

Kérdezem Miniszter Urat, hogy a Lázár János nyilatkozata „új fejleménynek” tekinthet ő-e? Legutóbbi válasza
óta történt-e bármi előrelépés a helikopterek beszerzéséről szóló nyilvános pályázat kiírása ügyében ?

Budapest, 2014 . augusztus

Demeter Márta
országgyű lési képviselő
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